

## 終止中華通結算參與者登記的通知

### Notice of Termination as a China Connect Clearing Participant

To: Hong Kong Exchanges and Clearing Limited  
6/F, Two Exchange Square  
8 Connaught Place, Central, Hong Kong

Attn: Trading Operations

結算所參與者名稱: Name of HKSCC Participant:	中文 (in Chinese)	
	英文 (in English)	
聯絡人資料 Contact Person:	姓名: Name:	電話號碼: Telephone No.:
	電郵地址: Email Address:	

本公司按中央結算系統一般規則第 4114 條的規定，現給予中央結算有限公司（“結算所”）有關終止其中華通結算參與者登記的通知，生效日期為 \_\_\_\_\_ (Note).

In accordance with Rule 4114 of the General Rules of CCASS, we hereby give notice to Hong Kong Securities Clearing Company Limited (“HKSCC”) that we will terminate our registration as a China Connect Clearing Participant with effect from \_\_\_\_\_ (Note).

結算所參與者簽署

Signature of the  
HKSCC Participant

日期

Date

\_\_\_\_\_  
Authorized Signatory  
(with company chop, ONLY applicable if it forms part  
of your signing instruction)

**Note:** 按中央結算系統一般規則第 4114 條的規定，任何參與者可給予結算公司不少於一個月的書面通知終止其中華通結算參與者的登記。

**Rule 4114 of the General Rules of CCASS provides in part that a Participant must give not less than one month's notice to HKSCC to terminate its registration as a China Connect Clearing Participant.**